
NA OBISKU PRI KONJEREJCU JOŽETU ŠKULJU

Za konje je treba imeti tudi ljubezen
Konjereja primamlja vse več ljudi, pa čeprav je

iztržek, kot ugotavljajo nekateri, vse prej kot
obetaven. Za Jožeta Škulja iz Iške vasi pa vzreja
konj nikakor ni le posel, ampak predvsem preda-
nost konjem v najžlahtnejšem pomenu te besede,
saj je že vrsto let tudi eden najaktivnejših članov
Konjerejskega društva Krim. Tačas se Jože Škulj
lahko ponaša z enim najmodernejših hlevov na
Ižanskem, ki bi čisto lahko služil kot vzorčni
primerek sodobne živinorejske arhitekture. Sto-
jišča v hlevu so dolga po tri raetre, samo krmljenje
konj pa poteka spredaj in ne zadaj (zadaj je trak
za kidanje), kar rejcu, kot pravi Jože Škulj, precej
olajšuje delo. V Škuljevem hlevu je ta hip 11 konj
(4 kobile, 4 žrebeta in 3 žrebci), skušali pa bodo
stalež povečati na 15, za kolikor je bilo hlev tudi
zgrajen.

»Gradnje hleva sem se lotil že maja lani. Od
Kmetijske zadruge Ljubljana sem dobil nekaj po-
sojila, nepovratna sredstva pa sem zamudil, ker
sem začel prepozno zidati. Pri gradnji hleva so mi
veliko pomagali tudi sorodniki, prijatelji in sose-
dje, še zlasti pri namestitvi ostrešja,« je Jože Škulj
zdaj ves zadovoljen s svojim modernim konjerej-

skim objektom, pri čemer posebej pohvali tudi
sina Boštjana in ženo Danico, ki se, kot pravi, še
največ ukvarjata s konji.

Pri izbiri konj Jožetu Škulju pomagajo prof.
Jože Jurkovič, mag. Janez Rus in ing. Metod
Marolt (njegovi konji so kar treh pasem: pasme
norik in slovenske toplokrvne in slovenske hlad-
nokrvne pasme). Kar nekaj žrebic iz njegovega
hleva je že šlo za pleme, žrebci pa gredo največ
v izvoz, prek zadruge seveda.

Na Jožetovi kmetiji so uredili tudi plemenilno
postajo z dvema žrebcema pasme norik, ki sta mu
jih priskrbela Veterinarska fakulteta in Kmetijski
zavod Slovenije. Jože Škulj prai o tem: »Marsikdo
bi si nabavil rodovne žrebce pasmmse norik, toda
pri tem bi mu morala nujno priskočiti na pomoč
tudi državae, saj si povprečen rejec tega finančno
ne more privoščiti. Sicer pa so odkupne cene konj
bolj slabe, tudi kobilam je padla cena v markah.
Se pred kakimi šestimi ali sedmimi leti so bili
žrebički dražji od telet, zdaj pa je ravno
obratno...«
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